

PIMEC convoca a tots els seus associats a la cimera empresarial contra l'actual proposta de reducció de la jornada laboral

L'acte, organitzat per Conpymes, se celebrarà el pròxim 18 de març a Casa Árabe de Madrid sota el lema "Reducció de jornada: Així no" per escenificar el total rebuig del teixit productiu a l'actual proposta

Barcelona, 6 de març del 2025. PIMEC ha convocat a tots els seus associats a la cimera empresarial contra l'actual proposta de reducció de la jornada laboral, organitzada per la Confederación Nacional de Pymes (Conpymes), sota el lema "[Reducció de jornada: Així no](#)".

La jornada, que tindrà lloc **el pròxim 18 de març a la Casa Árabe de Madrid**, reunirà representants de diferents gremis, associacions i dels sectors d'activitat més afectats i de diversos territoris per alertar -prèvia anàlisi- dels **impactes negatius per a l'economia i la societat** que aquesta proposta podria tenir, abans del seu debat en el Congrés.

Durant l'acte empresarial es mostrarà **el total rebuig del teixit empresarial a la proposta actual** i es posarà de manifest la necessitat urgent que les pimes, que representen el teixit empresarial majoritari a Espanya, tinguin **una veu pròpia i diferenciada en el disseny de qualsevol mesura que afecti la seva competitivitat**, com és la proposta actual de reducció de la jornada laboral.

Les organitzacions empresarials aprofitaran l'ocasió per a insistir en la importància d'un diàleg obert i constructiu que permeti aconseguir solucions equilibrades, analitzant de manera integral aspectes com **l'absentisme, la productivitat i les particularitats de cada sector**, a més de mitigar els riscos que puguin afectar la viabilitat de les empreses de més petita dimensió.

PIMEC convoca a todos sus asociados a la cumbre empresarial contra la actual propuesta de reducción de la jornada laboral

El acto, organizado por Conpymes, se celebrará el próximo 18 de marzo en Casa Árabe de Madrid bajo el lema “Reducción de jornada: Así no” para escenificar el total rechazo del tejido empresarial a la actual propuesta

Barcelona, 6 de marzo de 2025. PIMEC ha convocado a todos sus asociados a la cumbre empresarial contra la actual propuesta de reducción de la jornada laboral, organizada por la Confederación Nacional de Pymes (Conpymes), bajo el lema [“Reducción de jornada: Así no”](#).

La jornada, que tendrá lugar el próximo **18 de marzo en Casa Árabe de Madrid**, reunirá a representantes de todos los gremios, asociaciones y diferentes sectores de actividad más afectados de los diferentes territorios para alertar –previo análisis- del impacto negativo que esta propuesta podría tener en la economía y en la sociedad antes de su debate en el Congreso.

Durante la cumbre empresarial se pondrá de manifiesto la necesidad urgente de que las pymes, que representan el tejido empresarial mayoritario en España, tengan **una voz propia y diferenciada en el diseño de cualquier medida que afecte a su competitividad**, como es la propuesta actual de reducción de la jornada laboral.

Las organizaciones empresariales aprovecharán la ocasión para insistir en la importancia de un diálogo abierto y constructivo que permita alcanzar soluciones equilibradas, analizando de manera integral aspectos como **el absentismo, la productividad y las particularidades de ciertos sectores**, además de mitigar los riesgos que puedan afectar a la viabilidad de las empresas de más pequeña dimensión.